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Abstract (en)
[origin: WO0174561A1] Zur Erzielung einer einfachen Bauweise einer Fixiereinrichtung für Halterungsteile (5) bei hoher Positioniergenauigkeit an
flachen Bauteilen (3), insbesondere Glastafeln, die zumindest an den Seitenkanten mit einem Kunststoff-Rahmen (4) umspritzbar/umschäumbar sind
und zumindest ein Halterungsteil (5) aufweisen, wird vorgeschlagen, dass die Fixiereinrichtung (16) durch wenigstens eine Feder (18) beaufschlagt
ist und im Halterungsteil (5) an-/eingreifend angeordnet ist.
[origin: WO0174561A1] The invention aims to provide a simple construction for a fixing device for mounting elements (5) situated on flat components
(3), in particular glass panels, whilst ensuring a high degree of positioning accuracy, whereby said glass panels can be provided, at least along their
lateral edges, with an injection moulded/foamed plastic frame (4) and have at least one mounting element (5). To achieve this, the fixing device (16)
is impinged by at least one spring (18) and positioned in the mounting element (5) in a locking/engaging manner.
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